

Assemblée Générale / General Assembly APEEE de Bruxelles IV
Année scolaire 2018-2019, School year 2018-2019

Charlemagne Building, 170 Rue de la Loi, 1040 Bruxelles – 4.12.2018

Motion(s) for inclusion in the agenda of the General Assembly

Proposition d'inclusion dans l'ordre du jour de l'Assemblée Générale

Vous devez remplir ce formulaire en anglais et français et l'envoyer avec le nombre de signatures requises, à "secretariat@bru4.eu" pour le **13 novembre 2018** au plus tard.

You should complete this form in English and French and send it along with the required number of signatures to "secretariat@bru4.eu" on or before **November 13th, 2018**.

1 Point/Motion par document

1 Point/Motion per document

Motion / Proposition:

We call on the Board of the APEEE to ask the School management to provide parents with details of all sums financed from the extra budgetary account.

Proposed by / proposé par

Nom/Name: **IRONSIDE**

Prénom/First name: **Sarah**

Parent d'un enfant en / Parent of a child in (précisez classe / specify class): **S2 and S5**

Mat / Prim / **Sec** Section: BG DE **EN** ET FR IT NL RO

Nom/Name: **VIGNATI**

Prénom/First name: **Vanessa**

Parent d'un enfant en / Parent of a child in (précisez classe / specify class): **S2 and S5**

Mat / Prim / **Sec** Section: BG DE **EN** ET FR IT NL RO

Explanatory note / informations complémentaires:

Each year all parents are billed for various 'extras' (school agenda, etc) – around 30 euros is billed each year for photocopying. With almost 3000 pupils, this represents a sum of around 90,000 euros. It is unlikely that photocopying costs are so high; therefore the parent body would like to know how their money is spent each year. It seems that the school was able to pay 7000 euros to provide drinks and canapes for the BAC celebrations, and that a gym has been installed for teachers use as well a new kitchen. The parent body is interested in knowing how such things are financed. The parent body understands that the Board of the APEEE sees the school accounts, yet no feedback is given to parents on this.

Chaque année on demande aux parents de payer pour 'des dépenses supplémentaires' diverses (Agenda, etc) – Approximativement 30 euros leur sont facturés chaque année pour les photocopies. En considérant environ 3000 élèves, ceci représente une somme autour de 90,000 euros. Compte tenu qu'il est improbable que les coûts des photocopies soient si élevés, les parents voudraient savoir de quelle façon leur argent est utilisé chaque année. Apparemment l'école a pu payer 7000 euros pour des boissons et des canapés destinés aux célébrations du BAC et qu'une salle de sport ainsi qu'une nouvelle cuisine ont été installées pour l'utilisation exclusive des professeurs. Les parents souhaitent savoir comment de telles choses sont financées. Les parents ont compris que le Conseil de l'APEEE voit les comptes scolaires, pourtant aucun retour d'information n'est donné aux parents.